



ASIA FUNERAL AND
CEMETERY EXPO &
CONFERENCE
亞洲殯儀及墓園博覽暨會議

亞洲殯儀及墓園博覽暨會議

Asia Funeral and Cemetery Expo and Conference

2017

16-18/5/2017
Hong Kong 香港

AFE 2017 is officially supported by the China Funeral Association

中國殯葬協會決定支持“亞洲殯儀及墓園博覽暨會議”(AFE)

To promote the innovation of funeral industry, interaction among international specialists and enhancing the standard of the equipment and services, [China Funeral Association announced the official support for AFE 2017](#) which will be held on 16 to 18 May 2017 at Hong Kong Convention & Exhibition Centre. AFE 2017 will gather specialists from USA, Malaysia, Australia, Vietnam, Guangdong province, Taiwan and Hong Kong to share latest market news. Online pre-registration is now officially launched and please register to secure your place!



CLICK HERE to read the China Funeral Association notice
按此閱讀中國殯葬協會通知

為進一步推動科技殯葬，加強與國際同業交流，提升殯葬設備用品和服務實務的現代水準，[中國殯葬協會決定支持於5月16日至18日假香港會議展覽中心舉行的“亞洲殯儀及墓園博覽暨會議”\(AFE\)](#)。大會同時將有來自美國、馬來西亞、澳洲、越南、廣東省、台灣及香港等地的專家發表演講，為殯儀及墓園業界帶來行業前沿資訊。網上預登記系統現已火熱啟動，請即預登記確保屆時順利入場。

Conference Preview

會議預覽

The Future of Personalized Funerals

In 2017 and beyond there will be a greater emphasis on funeral services becoming personalized and unique in a real way. This topic will discuss why this is important and how you as a funeral home can add simple and practical solutions into your current business to ensure that all families are given a personalized funeral experience.

Asha will take you on a journey of how her funeral businesses in Sydney have undergone this transformation, the successes and the challenges. We will start by looking at where funerals in Australia have come from, where they are now and where they have the potential of going to in the near future community.

個人化葬禮的前景與商機

2017年後殯葬服務將會更強調個人化及獨特性。此演講將探討當中的重要性及殯儀館如何在現正提供的服務中增加簡單實用的解決方法以確保客戶能獲得個人化殯葬服務。Asha 將會分享她位於悉尼的公司如何以此作為轉變及當中的成功和面對的挑戰，同時亦會分享澳洲殯葬事業的發展及潛力。



Ms. Asha Dooley, General Manager, Grace Funerals and Blue Mountains Funerals

CLICK HERE for Program Schedule
按此觀看大會會議議程

Call For Delegates

預登記參加會議

If you are interested to join Asia Pacific's Largest Convention for funeral & cemetery industry, please register at https://onlinereg.verticalexpo.com/#/en_gb/afe/

如有興趣參加亞太區最大型國際殯葬業年會，請即預先登記：
https://onlinereg.verticalexpo.com/#/zh_hk/afe/

CLICK HERE to register
按此立即預登記

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation
Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

PRE-REGISTER FOR EXPO & CONFERENCE AT www.AsiaFuneralExpo.com

16- 18 May, 2017 at Hong Kong Convention and Exhibition Center

For Further Inquiry, please contact with AFE Organizing Committee Mr. Larry Kwan / Ms. Nina Mando at: Tel: (852) 2528 0062 or email: info@AsiaFuneralExpo.com

如有任何查詢，請與 AFE 組委會關永源先生/張妮娜小姐聯繫：電話：(852) 2528 0062 或電郵：info@AsiaFuneralExpo.com